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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 14 

 

         Днес 19.11.2024г. от 14.00 часа се проведе извънредно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 12 общински съветници. Отсъства г-н Велизар Николаев-общ. съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител, г-жа Величка Минчева-

ст.експ. БТРЗ, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа 

Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-н Марин Миков-кмет с. Добревци, г-жа Невена 

Давидкова-кмет с. Батулци, г-жа Цецка Цакова-кмет.н-к с. Дъбравата. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и 

чл. 73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, заседанието на Общински съвет е законно и могат да започнат 

своята работа. Извънредното заседание на Общински съвет е свикано по реда на чл. 23, ал. 4, 

т. 1 и чл. 25, т.1 от ЗМСМА, чл. 63, ал. 1 и чл. 64 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет. Дневния ред се състои от една единствена точка - вземане на 

решение относно: Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи - 

Приложение 3-А към Бюджета на Община Ябланица за 2024г. Заяви, че материалите по тази 

единствена точка от проекта за дневния ред са изпратени, на общинските съветници, 

миналата седмица -  на 14-ти, в четвъртък и изрази предположение, че най-малкото защото е 

една единствена точка от дневния ред, внимателно са се запознали с нейното съдържание. 

Уточни, че заради техническото и чисто процесуалното провеждане на заседанието, всички  

гласувания ще бъдат отразявани чрез прочитане имената на всеки, съгласно списъка на 

общинските съветници и изразяване на неговия вот устно, т.е. гласуването ще е поименно /на 

основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА/. Започват с приемане на проекта за дневен ред. 
 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Предложение от Кмета на Община Ябланица, относно актуализация на поименния 

списък на обектите за капиталови разходи - Приложение 3-А към Бюджет на Община 

Ябланица за 2024г. 
 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 12 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, 

Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
 

         По точка 1. Предложение от Кмета на Община Ябланица, относно актуализация на 

поименния списък на обектите за капиталови разходи - Приложение 3-А към Бюджет на 

Община Ябланица за 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на г-н Найден 

Найденов-кмет на общината, за да внесе необходимите разяснения. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отбеляза, че това извънредно заседание на 

Общински съвет се налага по повод получено писмо от Министерство на финансите, с което 

всички общини се уведомяват, че не успяват да си съберат недоборите в местните приходи. 



 2 

Това нещо го е казал на съветниците преди около две сесии. На Годишната среща на 

местните власти в к.к. Албена, министъра на финансите отново е поставил този въпрос пред 

присъстващите представители на общините. В последното писмо, което Община Ябланица е 

получила от Министерство на финансите преди няколко дни, се казва, че неусвоените  

капиталови разходи за 2024г. няма да могат да се използват през следващата бюджетна 

година, а ще трябва да бъдат върнати в държавния бюджет. Не са успели да усвоят 

средствата по капиталовите, защото постоянно през годината Министерство на финансите е 

променяло условията и изискванията за тяхното отпускане и усвояване. Обекти, които нямат 

издадена необходимата документация, като разрешения за строеж и т.н. не се одобряват за 

финансиране от Министерството. Един от по-големите обекти, който е снабден с пълна 

документация това е водопровода по ул. „Мико Петков“. С него Общината кандидатства за 

финансиране пред ПУДООС, но вече четири месеца няма проведена сесия на предприятието 

и не се знае този проект кога ще бъде одобрен. Това е в основни линии и причината за тази 

извънредна сесия. Изрази предположение, че общинските съветници са се запознали с 

материалите. Даде думата на общинските съветници за изказвания. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – благодари на кмета на общината, че е поел 

ръководенето на извънредното заседание. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че и изискванията са такива да се 

финансират обекти с готова и пълна документация, която след като даден обект бъде 

представен с искане за финансиране, той се проверя дали е защитен със съответната 

документация. Това е становище на МРРБ. В предложението на кмета на общината са 

представени единствените обекти с пълна проектна документация. Кметовете по населени 

места нека да не се притесняват. Читалищата ще бъдат подготвени и защитени в списъка за 

следващата година, в този е включено единственото читалище което е „без покрив“ и има 

спешна нужда от ремонт. Поясни, че председателят на общинския съвет е прегледал и е 

представител допълнителна информация по отношение Решение № 61, което трябва да 

отпадне и изграждането на водопровода да се финансира от средствата за капиталови 

разходи. 

         Г-н Найден Найденов-кмет общината – подчерта, че няма никакво време за действие и 

трябва своевременно да се усвоят средствата. Читалищата са подготвени с необходимата 

документация, но за съжаление надхвърлят т.нар. праг, по който следва да бъде обявена и 

проведена обществена поръчка, която по своята същност, всички знаят, отнема време. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че има предложение за лека корекция  

на текста за решение, предложен от кмета на общината: 

         1. В основанията за вземане на решението да се допълни следния текст – „На основание 

чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси, във 

връзка с чл. 55 и чл. 56 от Закона за държавния бюджет на РБългария за 2024г., Писмо 

№ ФО-3/06.02.2024г. на Министерство на финансите, Решение № 46/19.02.2024г. прието 

повторно с Решение № 50/14.03.2024г. на Общински съвет Ябланица“. 

         2. Текстът на самото решението да добие следният вид: 

             Общински съвет Ябланица реши: 

             1. Актуализира поименния списък на обектите за капиталови разходи – 

Приложение 3-А към Бюджета на Община Ябланица за 2024г., без да променя общия 

размер от 1 634 892,00лв., като одобрява компенсирани промени между отделните 

обекти на поименния списък за капиталови разходи, финансирани със средства от 

целевата субсидия със Закона за държавния бюджет за 2024г., вкл. компенсирани 

промени между отделните показатели на същите, по Приложение 1-А. 

            2. Възлага на Кмета на Община Ябланица да подаде заявка в Министерство на 

финансите, при спазване изискванията на чл. 56 от Закона за държавния бюджет на 

РБългария за 2024г., за зареждане на лимит от целевата субсидия за капиталови 

разходи 2024г. по СЕБРА /Система за електронни бюджетни разплащания/ в размер на 

510 000 /петстотин и десет хиляди/ лева. 
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             3. Възлага на Кмета на Община Ябланица до редовното заседание на Общински 

съвет, през м. ноември 2024г., да внесе предложение относно Решение № 61/09.04.2024г., 

с което се дава съгласие Община Ябланица да кандидатства с проектно предложение 

„Реконструкция вътрешна водопроводна мрежа гр. Ябланица – ул. „Мико Петков“, 

ниска зона от ОТ 219 до ОТ 165“ пред Предприятие за управление на дейностите по 

опазване на околната среда (ПУДООС) за отпускане на безвъзмездна финансова помощ 

в размер на 314 000 лв. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – поясни, че с т. 3 се допълва предложението за 

решение от кмета на общината, за да се изясни статута на Решение № 61, тъй като в самият 

текст на решението се допуска и неговото предварително изпълнение. Уточни, че 

преминават към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА като самата 

процедура ще се проведе на принципа на „отдалечеността на направените предложения“, а 

именно първо ще прогласуват предложението за решение на кмета на общината. 
 

         По т. 1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 167 

гр. Ябланица, 19.11.2024г. 
 

         Относно: Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи - 

Приложение 3-А към Бюджет на Община Ябланица за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 2 и ал. 3 от Закон за публичните 

финанси. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
 

         1. Актуализира поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2024г., 

съгласно Приложение № 1-А на стойност 1 634 892,00 лв. 
 

        2. Дава Разрешение да се заявят средства за зареждане на лимит по СЕБРА в размер на 

510 000 лв. – ЦС – КР 2024г. 
 

         Общ брой на общинските съветници: 12  /дванадесет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 8 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Полина Иванова, Румен Гаврилов, Симо Иванов, Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – 1 общински съветник – Мариян Иванов; 

         „Въздържали се” – 3 общински съветници – Иван Георгиев, Любен Василев, Милен 

Миленов. 
 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че при така проведената процедура 

„Гласуване“, с която предложението от кмета на общината става решение на Общински 

съвет няма смисъл предложените допълнения от негова страна за корекция на текста да се 

поставят на гласуване. С оглед на това и поради изчерпване на дневния ред, уточни, че 

извънредното заседание на Общински съвет се закрива (14:21часа). 
 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 
 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


